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Úvodní slovo předsedy
Vážení myslivci, dámy a pánové přátelé myslivosti,
jak všichni víte, tak v srpnu roku 2020 proběhl volební 
sněm OMS Svitavy v Boršově . Jistě se ptáte, co nám 
sněm odnesl a co nám přinesl .

Po několika volebních obdobích již na předsedu OMS 
nekandidoval pan Miroslav Matějka, který stál v čele 
této okresní organizace celých 30 let . Po zvolení nové 
myslivecké rady jsme byli s panem Matějkou v úzkém 
kontaktu a postupně jsme si předali veškerou agendu 
týkající se chodu OMSu . Panu Matějkovi jsem osobně 
poděkoval za jeho dlouholetou a fundovanou práci v 
tomto orgánu . Bohužel dne 6 .12 .2020 nás ikona naší 
myslivosti, pan Miroslav Matějka, navždy opustil a odešel 
do mysliveckého nebe . Podlehl své nemoci nad kterou, 
již nedokázal vyhrát . Tato smutná zpráva zasáhla nejen 
celou jeho rodinu, ale také nás, myslivce . Vzhledem 
k současné době plné omezení se rodina rozhodla 
provést poslední rozloučení v úzkém kruhu rodiny . Velice 
nás to mrzí, ale respektujeme přání rodiny i přesto, že 
bychom se rádi s panem Matějkou rozloučili se všemi 
mysliveckými poctami, které mu náleží . Proto Vás žádám, 
abyste na něj ve svých myšlenkách vzpomínali jako na 
kamaráda, kynologa a učitele zoologie mnoha z Vás . Pan 
Matějka byl velmi zkušený funkcionář, lektor a zkušební 
komisař, významný kynolog, vrcholový rozhodčí ohařů 
a v neposlední řadě nositel nejvyšších mysliveckých 
vyznamenání . 
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V červnu ukončil dlouhodobý pracovní poměr jednatel 
OMS Svitavy pan Ing . Josef Češka . Také jemu patří velké 
poděkování za dlouholetou a zodpovědnou práci .

A co nám okresní sněm přinesl nového? Lidově se dá říci, 
že ve vedení OMS nezůstal kámen na kameni . Byl zvolen 
nový předseda a místopředseda . Dále byli zvoleni noví 
předsedové všech odborných komisí . První zasedání 
Okresní myslivecké rady se konalo 3 . září 2020 . Na tomto 
zasedání byl vytyčen směr práce OMR pro další období . Své 
představy o práci přednesl předseda OMS a předsedové 
odborných komisí . Priority byly jasně stanoveny .

1 .  Odpovědné plnění úkolů, za které je odpovědná 
Myslivecká rada .

2 .  Řádné hospodaření s finančními prostředky .
3 .  Aktivní práce na zvýšení členské základny .
4 .  Podrobné informování členské základny o dění 

v ČMMJ .
5 .  Předsedové odborných komisí budou informovat 

o akcích v okrese .
6 .  Okresní myslivecká rada bude podporovat 

prosazování všech dobrých návrhů, které předkládá 
ČMMJ do státních institucí .
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Vážení myslivci, toto je hlavní výčet úkolů OMR . 
Podrobnosti doplní předsedové odborných komisí .
V současné době pracujeme v mimořádně složité situaci . 
Rád bych Vás však informoval, že práce na OMS, byť 
omezené míře, běží kromě pracovní doby v normálním 
režimu . Úkoly jsou průběžně plněny a po ukončení 
opatření budeme dále jednat dle plánu práce .

Mojí prioritou, jako nového předsedy OMS Svitavy je, 
abyste s mou prací byli spokojeni a také, abyste byli 
spokojeni s prací celé Myslivecké rady . Čekáme, že i vy, 
členové ČMMJ v našem okrese nás v naší práci podpoříte 
a tím vytvoříme jeden tým, který táhne za jeden provaz!

Mgr . Jaroslav Král, předseda OMS Svitavy
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Myslivecká komise
V  úvodu příspěvku myslivecké komise bych rád poděkoval 
panu Stanislavu Dobešovi a Jaroslavu Bednářovi, za jejich 
dlouholetou činnost v této komisi . Jejich pracovní nasazení 
bylo pro nás velkým přínosem . Pro další období již v naší 
komisi nesetrvávají . 

Současnými členy myslivecké komise jsou: Radek Petrů, 
Ing . Vojtěch Čech, Pavel Prokop a Jindřich Mlynář . 

První zasedání myslivecké komise po volebním sněmu 
v Boršově jsme měli naplánované v průběhu měsíce října . 
Bohužel díky aktuálním vládním nařízením a současné 
situaci s COVID-19 toto jednání neproběhlo . I přes to jsou 
členové komise v kontaktu a dle potřeby řeší aktuální 
témata . Ke konci kalendářního roku jsme připravili 
vyhodnocení účinnosti optických zradidel za rok 2020, 
na které náš OMS získal dotaci z Pardubického kraje . 
Část mysliveckých spolků našeho okresu optická zradidla 
instalovala zejména v rizikových místech, kde dochází k 
nejčastějším střetům zvěře s dopravními prostředky . 

Musím konstatovat, že na úsecích, kde byla tato zradidla 
instalována, došlo k výraznému snížení střetů se zvěří . 
I pro nadcházející rok 2021 máme zajištěna jak optická 
zradidla tak pachové ohradníky, které budeme dle zájmu 
distribuovat . V této souvislosti ještě proběhne analýza dat 
z dopravního inspektorátu PČR ÚO Svitavy, tzn . určení 
přesných míst, kde dochází k největším střetům se zvěří . 
Po dohodě s příslušným mysliveckým spolkem budeme 
pokračovat s instalací tak, abychom těmto střetům co 
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24 . 04 . 2021 –  slavnostní zahájení chovatelské přehlídky 
za rok 2020 
• jarní svod loveckých psů 
•  doprovodný program – trubači, myslivecký 

dětský den
• myslivecká kuchyně

25 . 04 . 2021 –  Okresní myslivecký sněm

Další neméně významnou akcí je chovatelská přehlídka 
trofejí jelena siky za Chovatelskou oblast Bouzovsko, které 
se účastní členové naší myslivecké komise, kteří jsou členy 
poradního sboru pro chov jelena siky . Tato chovatelská 
přehlídka se koná vždy počátkem jara . Kvůli současné 
situaci nebyl doposud stanoven přesný termín . Jakmile 
bude znám, budeme vás informovat .
V roce 2021 bychom rádi zorganizovali odborný seminář . 
Přesné téma i termín budou stanoveny v průběhu roku . 
Jedním z plánovaných seminářů je „ Seminář o vábení 
zvěře“ s paní Kateřinou Cheníčkovou .

ČMMJ připravila během roku semináře a školení pro 
myslivecké hospodáře a  myslivce . Z těchto školení byl 
pořízený video – záznam . Jednotlivé prezentace naleznete 
na níže uvedeném odkazu:

nejvíce zamezili . Níže je uveden počet usmrcených druhů 
zvěře na pozemních komunikacích našeho okresu, které 
jsou evidovány u Policie ČR . Jde o data za období 1 . 1 . až 
23 . 11 . 2020 .  

Srnčí zvěř 142 ks; černá zvěř 14 ks; zajíc 6 ks; liška 1; káně 
2; celkem evidováno 165 střetů se zvěří . Střety se srnčí 
zvěře jsou alarmující . Z dat policie již známe nejrizikovější 
úseky na které se chceme v následujícím  období zaměřit .

Dále se nám podařilo zajistit několik „pachových 
ohradníků“, které nám pomohou k záchraně srnčat před 
sklizní pícnin . Takto budeme moci ošetřit cca 200 ha luk . 
Distribuce těchto pachových ohradníků bude zajištěna na 
základě dohody s mysliveckými hospodáři . 

Další, pro nás asi nejvýznamnější akcí, je příprava 
a organizace chovatelské přehlídky trofejí za rok 2020 .
Ta se opět uskuteční v KD v Boršově v termínu  
23 . až 24 . 4 . 2021 s tímto programem:

23 . 04 . 2021 –  zpřístupnění chovatelské přehlídky 
pro veřejnost  
• myslivecká kuchyně
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PŘEDNÁŠKA:  MVDr. Pavel Forejtek, CSc

3.   Pro zvěřinu k myslivcům – správné zásady ošetření 
ulovené zvěře

https://mediasite .czu .cz/Mediasite/Play/58cc6856d7d3455 
393fa9f29727ec1381d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cc 
a133bd420f021&playFrom=1313&autoStart=true

PŘEDNÁŠKA:  MVDr. Tamara Latiny 

4.  Maloobchodní bourárny zvěřiny
https://mediasite .czu .cz/Mediasite/Play/6e40472be12643c 
eb0969259440e9c5e1d?catalog=22fd11c99d2348fcb72c 
ca133bd420f021&playFrom=1562&autoStart=true

PŘEDNÁŠKA:  Mgr. Ondřej Izof

5.   Registrace a provoz bourárny na prodej 
dělené zvěřiny

https://mediasite .czu .cz/Mediasite/Play/342dc09b38d942 
609272d892e9c0ee871d?catalog=22fd11c99d2348fcb72 
cca133bd420f021& playFrom=5263&autoStart=true

PŘEDNÁŠKY:  Prof. Ing. Luděk Bartoš, DrSc.

1.   Základy genetiky pro myslivce a faktory  
ovlivňující růst

https://mediasite .czu .cz/Mediasite/Play/a237b762f59a40 
aaba7feae77a1585d11d?catalog=ecf489aa659e42d7be 
4997816641657821
2.  Etologické aspekty chovu srnčí zvěře
https://mediasite .czu .cz/Mediasite/Play/ea625d3eef1745b 
8a31c212a6042fc661d?catalog=ecf489aa659e42d7be49 
97816641657821

https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/58cc6856d7d3455393fa9f29727ec1381d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=1313&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/58cc6856d7d3455393fa9f29727ec1381d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=1313&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/58cc6856d7d3455393fa9f29727ec1381d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=1313&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/6e40472be12643ceb0969259440e9c5e1d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=1562&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/6e40472be12643ceb0969259440e9c5e1d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=1562&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/6e40472be12643ceb0969259440e9c5e1d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=1562&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/342dc09b38d942609272d892e9c0ee871d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=5263&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/342dc09b38d942609272d892e9c0ee871d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=5263&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/342dc09b38d942609272d892e9c0ee871d?catalog=22fd11c99d2348fcb72cca133bd420f021&playFrom=5263&autoStart=true
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/a237b762f59a40aaba7feae77a1585d11d?catalog=ecf489aa659e42d7be4997816641657821
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/a237b762f59a40aaba7feae77a1585d11d?catalog=ecf489aa659e42d7be4997816641657821
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/a237b762f59a40aaba7feae77a1585d11d?catalog=ecf489aa659e42d7be4997816641657821
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/ea625d3eef1745b8a31c212a6042fc661d?catalog=ecf489aa659e42d7be4997816641657821
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/ea625d3eef1745b8a31c212a6042fc661d?catalog=ecf489aa659e42d7be4997816641657821
https://mediasite.czu.cz/Mediasite/Play/ea625d3eef1745b8a31c212a6042fc661d?catalog=ecf489aa659e42d7be4997816641657821
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b)  na honebních pozemcích, na kterých současně 
probíhá sklizeň zemědělských plodin, a na sousedních 
pozemcích ve vzdálenosti do 200 m od hranice těchto 
pozemků, 

c)  na čekané ve vzdálenosti do 200 m od hranic sousední 
honitby a v této vzdálenosti vnadit, umisťovat 
myslivecká zařízení a provádět lov z mysliveckých 
a jiných zařízení, 

d)  střílením v odchytových zařízeních krátkou nebo dlou-
hou kulovou zbraní s energií v 0 metrech vyšší než 300 J, 

e)  odlovem kňoura a bachyně na společných lovech 
s možností lovu jednotnou střelou z brokové zbraně .

Zcela jistě všichni sledujete aktuální situaci s Africkým 
morem prasat . Nejvíce se tato problematika týká našich 
kolegů v Libereckém a Ústeckém kraji, kde již SVS 
vymezila oblast s intenzivním lovem prasat . Navzdory 
ne příliš pozitivní situaci můžeme jen doufat, že se šíření 
této nákazy podaří zastavit . Uvedu případ z východního 
Německa, kdy první záchyt pozitivního výsledku na AMP 
byl u kadáveru divočáka ze dne 10 . 9 . cca 105 km od 
hranic s ČR . Za necelé dva měsíce se počet prokázaných 
případů zvýšil na 120 ks, kdy nejbližší detekovaný kus 
byl cca 65 km od hranic s ČR . I když se Česká republika 
stále řadí mezi státy bez „bez AMP“, platí i nadále 
mimořádná veterinární opatření s cílem zabránit možnému 
opětovnému zavlečení této nákazy do naší země . 
Zde bych rád připomněl několik nejdůležitějších bodů 
z dosud platných mimořádných veterinárních opatřeních .

Všem uživatelům honiteb nebo oprávněným účastníkům 
lovu se nařizuje intenzivní celoroční lov prasete divokého 
bez ohledu na věkovou kategorii a pohlaví s možností 
využití i následujících způsobů lovu 
a)  pomocí zdrojů umělého osvětlení, zařízení pro osvětlení 

terče, zaměřovače zbraní konstruovaného na principu 
noktovizorů, 
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Toto téma nelze brát na lehkou váhu a je třeba k němu 
přistupovat obezřetně napříč celou mysliveckou veřejností 
v celé ČR . 

V této „nelehké“ době Vám přeji mnoho příjemně 
strávených chvil v přírodě a také mnoho loveckých zážitků . 

Zároveň Vám všem i Vašim rodinám přeji příjemné prožití 
svátků Vánočních, vše nejlepší a hlavně zdraví do Nového 
roku . Myslivosti zdar!

Michal Jurníček, DiS,  
předseda myslivecké komise

Všem uživatelům honiteb nebo oprávněným účastníkům 
lovu se zakazuje přikrmovat prasata divoká, vyjma obor 
uznaných pro chov prasete divokého; povoluje se pouze 
vnadění a to tak, že na vnadišti se nesmí najednou 
nacházet více než 20 kg krmiva, přičemž na 50 ha honitby 
smí být umístěno 1 vnadiště .

Za nesplnění nebo porušení povinností vyplývajících 
z těchto mimořádných veterinárních opatření může správní 
orgán podle ustanovení § 71 nebo § 72 veterinárního 
zákona uložit pokutu až do výše 
a) 100 000 Kč, jde-li o fyzickou osobu, 
b)  2 000 000 Kč, jde-li o právnickou osobu nebo podnikající 

fyzickou osobu .
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Kulturně propagační 
komise
Kulturně propagační komise pracuje ve složení:  
Pavel Grepl (předseda komise), Jaromír Chaloupka  
a Pavel Komárek .

V polovině srpna jsme s předsedou myslivecké komise 
panem Michalem Jurníčkem společně spustili nové 
facebookové stránky OMS Svitavy, kde se neustále 
snažíme doplňovat užitečné informace, odkazy na 
plánované akce a také fotografie z již proběhlých akcí . 
Jednotliví předsedové komisí mají oprávnění na vytváření 
příspěvků okolo dění v jejich rezortu . Na základě 
vysoké návštěvnosti stránek i sledovanosti jednotlivých 
příspěvků mohu říci, že touto cestou jsme dokázali oslovit 
širokou veřejnost . Tento krok beru jako významné plus 
v rozšiřování kulturního dědictví České myslivosti . Zároveň 
je dnes velmi důležité, aby si každá informace našla svého 
uživatele . 
Zde přikládáme odkaz na facebookové stránky OMS 
Svitavy: https://www.facebook.com/OMSSvitavy

https://www.facebook.com/OMSSvitavy
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Byli jsme požádáni, abychom připravili podklady, 
ze kterých IT oddělení na ústředí ČMMJ pro náš OMS 
Svitavy sestaví základní kostru nového webu . Nyní je 
vytvořena pracovní verze našich stránek . V prosinci 
bychom rádi připravili kompletní web pro jeho oficiální 
spuštění, které je naplánováno na začátek roku 2021 . 
Aktuální informace budou zveřejněny na facebookových 
stránkách a také na stránkách současného webu OMS 
Svitavy https://www.omssvitavy.cz/, kde bude uveden 
odkaz, který vás přesměruje na nové stránky . Abychom 
zajistili dostatečný časový prostor pro všechny uživatele, 

Vedení ČMMJ vyhlásilo projekt o nové webové stránky 
pro okresní myslivecké spolky . OMS, který se do tohoto 
projektu přihlásí, bude mít stejnou šablonu stránek jakou 
mají centrální stránky ČMMJ . Všechny stránky budou na 
dálku částečně řizeny z centrály . V praxi to znamená, že 
jakmile se v centrále objeví důležité informace týkající se 
jak ČMMJ tak vlastního provozu myslivosti, budou se tyto 
informace automaticky zobrazovat i na našich stránkách . 
Doposud to fungovalo tak, že informace byly emailem 
rozeslány na jednatele jednotlivých OMS a ti pak zpětně 
tyto zprávy zveřejnili na svých stránkách . 

https://www.omssvitavy.cz/
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budou, do doby přechodu na nový web, v provozu obě 
stránky OMS .

NOVÝ KURZ ADEPTŮ začne 9. 1. 2021. 

Přihlášky, prosím, doručte na OMS do 30 . 12 . 2020 . 
Poplatek za absolvování kurzu a složení závěrečné 
zkoušky zůstává na úrovni minulých let . 
Pro zájemce o absolvování kurzu, který se ke dni zahájení 
stane členem ČMMJ, je poplatek stanoven na 4 500 Kč, 
pro ostatní zájemce činí poplatek 6 500 Kč . 
Formuláře přihlášky do kurzu i za člena ČMMJ získáte 
na sekretariátu OMS . Formuláře jsou také ke stažení 
na našich internetových stránkách . 

V rámci kurzů pro uchazeče o první lovecký lístek bude 
adeptům, kteří do kurzu nastoupí a uhradí výše uvedený 
poplatek, zaplaceno roční předplatné časopisu „Myslivost“, 
nebo učebnice „ZÁKLADY MYSLIVOSTI nejen pro adepty“ .
Pravidelné předběžné přezkoušení adeptů myslivosti, kteří 
absolvovali kurz v letošním roce, se uskuteční po odvolání 
nouzového stavu na OMS Svitavy . Adeptům bude zaslána 
emailem samostatná pozvánka . 

Máte rádi přírodu?
Chcete načerpat informace o mysliveckých tradicích a historii myslivosti,  

loveckých psech, životním prostředí, zoologii a chovu zvěře ?
Chcete se stát myslivcem ?

Přihlaste se do kurzu Myslivosti!
který pořádá Českomoravská myslivecká jednota,z.s.  

Okresní myslivecký spolek Svitavy

ČMMJ,z.s.  
Okresní myslivecký spolek Svitavy  
Vančurova 1, Svitavy 568 02 

Tel.: 732 404 561  
e-mail: myslivec.sy@tiscali.cz 

www.omssvitavy.cz 
https://www.facebook.com/OMSSvitavy 

Nový kurz adeptů bude zahájen dne 9. ledna 2021 v zasedací místnosti 
OMS Svitavy. Bližší informace o kurzu myslivosti včetně přihlášky najdete 
na webu OMS Svitavy v aktualitách https://www.omssvitavy.cz 

Přihlášky zasílejte na email: myslivec.sy@tiscali.cz nebo je doručte 
osobně do kanceláře OMS.

Podrobné informace ke kurzu myslivosti jsou uvedeny na webu: 
https://www.cmmj.cz/jak-se-stat-myslivcem/
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STRUČNÝ PŘEHLED  
PLÁNOVANÝCH KULTURNÍCH AKCÍ

12/2020 – 01/2021  přezkoušení adeptů (pokud nám to 
situace dovolí)

09. 01. 2021  zahájení kurzu pro nové adepty
17. 04. 2021  závěrečná zkouška adeptů z roku 2020
21. – 22. 04. 2021  práce s dětmi předškolního věku 

v rámci chovatelské přehlídky v Boršově
24. 04. 2021  dětský den v rámci chovatelské přehlídky 

v Boršově
2021  podle aktuální situace bychom rádi zorganizovali 

koncert lovecké hudby v podání Trubačů z Doubravy 
při OMS Olomouc v kostele Navštívení Panny Marie 
ve Svitavách

Pavel Grepl, předseda kulturně propagační komise

Konec roku je období, kdy je třeba zaslat návrhy 
na vyznamenání pro Vaše členy mysliveckých spolků 
a ostatních mysliveckých organizací pro rok 2021 . 
Návrhy zasílejte na OMS Svitavy nejpozději do 20 . 1 . 
2021 . Jsem přesvědčen, že je třeba vyzdvihnout zásluhy 
členů, kteří se podíleli nebo aktivně podílí na činnosti nebo 
významnou měrou se zasloužili o rozvoj České myslivosti .
Z prvního jednání rady v novém složení vyplynul 
požadavek na obnovu vybavení kanceláře jednatele . 
Je připraven návrh na zakoupení nového notebooku, 
který umožní práci jednateli i mimo kancelář a zakoupení 
multifunkční tiskárny . Stávající starý notebook bude 
vyčištěn a připraven pro potřeby vyučujících lektorů 
a předsedů jednotlivých komisí pro práci v terénu . Bohužel 
aktuální situace s COVID-19 nám znemožnila uskutečnit 
v listopadu plánovanou radu, kde jsme si měli odsouhlasit 
cenové nabídky pro nákup nového vybavení .
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Kynologická komise
Kynologická komise až na malé změny pracuje ve stejném 
složení, a sice: Lubomír Odstrčil (předseda komise), Miloš 
Loskot, Josef Patočka, Václav Severa, Roman Dvořák, 
Milan Hlaváč, Radim ille, Ing .Petr Novák, Vojtěch Škrba, 
Mgr . Pavel Tupec, Ing . Tomáš Lizna, Martin Sýs . Vzhledem 
k aktuální situaci ve státě jsme bohužel ještě neměli 

možnost projednání důležitých bodů pro činnost komise 
za účasti všech jejích členů .
V letošním roce jsme museli z důvodu omezení v souvislosti 
s COVID-19 nebo z důvodu nízkého zájmu vůdců změnit 
nebo zrušit několik termínů zkoušek psů . Na některých 
zkouškách jsme již zaznamenali vliv zveřejňování informací 
na internetových sítích . Přihlašovali se vůdci i z větších 
vzdáleností .
Vládní omezení se bohužel projevila celkově nižší účastí, 
než na kterou byli pořadatelé zvyklí . Pořádající spolky tím 
byly ekonomicky dotčeny . Navzdory tomu však všechny 
zkoušky, které úspěšně proběhly, byly již tradičně skvěle 
připraveny . Na tomto místě bych rád vyjádřil poděkování 
všem pořadatelům za jejich aktivitu a ochotu přes složitost 
situace zkoušky uspořádat . Na příští rok plánujeme jarní 
svod a 15 termínů zkoušek lovecké upotřebitelnosti . Pod 
naší záštitou se bude konat Memoriál Františka Housky 
a také Soutěž o pohár Hejtmana Pardubického kraje, 
pokud to podmínky dovolí . Vám všem, kteří se i se svými 
rodinami podílíte jakýmkoliv způsobem na uskutečňování 
výstav, zkoušek a všeho z oblasti kynologie, děkuji .

Lubomír Odstrčil, předseda kynologické komise
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10. 09. 2021  VZ ohařů Český Fousek CACT, res . CACT, 
Memoriál Fr . Housky – Švábenice

11. 09. 2021  Vodní zkoušky
18.09. – 19.09. 2021  Všestranné zkoušky ohařů  

– Jaroměřice
25. 09. 2021  BZ ostatních plemen nominace  

O pohár Hejtmana Pardubického kraje
02. 10. 2021  LZ ostatních plemen
09. 10. 2021  BZ ostatních plemen  

O pohár hejtmana Pardubického kraje, 
zadávání titulu CACT, res . CACT /Jezevčíci/

16. 10. 2021  Barvářské zkoušky honičů Memoriál 
Alberta Vedry

13. 11. 2021   VZ ostatních plemen
04. 12. 2021  Honičské zkoušky
01. 01. – 31. 12. 2021  Individuální zkouška barvářů
01. 01. – 31. 12. 2021  Individuální zkouška norování

PLÁN KYNOLOGICKÝCH AKCÍ OMS SVITAVY 2021

24. 04. 2021  jarní svod – Boršov u Moravské Třebové
01. 05. 2021  zkoušky vloh ohařů a ostatních plemen 

nominace O pohár Hejtmana Pardubického 
kraje

08. 05. 2021  zkoušky vloh ohařů O pohár hejtmana 
Pardubického kraje, zadávání titulu CACT, 
res . CACT, /Německý krátkosrstý ohař/

19. 06. 2021  norování nováčků – Bělá u Jevíčka
07. 08. 2021  ZVVZ zkoušky z vyhledávání spárkaté zvěře 

(ost . plemen) Bělá u Jevíčka
04. 09. 2021  podzimní zkoušky ohařů – Jaroměřice
04. 09. 2021  podzimní zkoušky ostatních plemen – 

Jaroměřice
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Dne 12 . 9 . 2020 se v dopoledních hodinách na střelnici na 
Černé Hoře konaly střelby adeptů . Pro 11 účastníků to již 
nebylo první seznámení se střelnicí . 

Zaznamenali jsme jejich výrazné zlepšení v manipulaci se 
zbraní i v poměrně kvalitní střelbě . 

V odpoledních hodinách pak proběhl trénink před 
Memoriálem Pavla Coufala . Tréninku se zúčastnilo celkem 
6 zkušených střelců .

Memoriál Pavla Coufala byl zahájen 13 . 9 . 2020 v 9 hodin . 
Střílelo se lovecké kolo 2× 20 terčů . Této, již tradiční, 
střelecké soutěže se zúčastnilo 24 soutěžících . 

Vzhledem k aktuálním vládním opatřením hodnotíme tuto 
účast velmi pozitivně . Celá soutěž se nesla v přátelském 
duchu a o první místa se vedl velmi napínavý rozstřel . 
Touto střeleckou událostí se uzavřela letošní sezóna na 
střelnici na Černé Hoře .

V měsíci říjnu došlo k zazimování střelnice, k odmontování 
a odvozu vrhaček .

Střelecká komise ve složení Ing . Michal Brychta (předseda), 
Josef Šmíd (správce střelnice), Bohumil Kalivoda, 
Oldřich Bureš, Miroslav Andrs, Jindřich Groulík, Lukáš 
Kukla a Karel Veselík (členové) začala s prací hned po 
volebním mysliveckém sněmu OMS Svitavy a pokračovala 
v naplánovaných akcích .

Střelecká komise
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Na rok 2021 střelecká komise kromě střeleckých akcí 
plánuje také údržbu v areálu střelnice . Kromě základní 
údržby je naplánován i průklest stromů a keřů v místě letu 
asfaltových terčů .
Střelecká komise se dohodla na obnovení tréninkové 
střelby a možnosti pořádání střeleb mysliveckých spolků . 
Odetailních podmínkách proběhne další jednání

Ing . Michal Brychta,  
předseda střelecké komise

PLÁN STŘELECKÝCH AKCÍ NA ROK 2021

18. 04. 2021  Okresní přebor jednotlivců  
– střelnice na Černé Hoře 

12. 06. 2021  Pohár hejtmana Pardubického kraje  
– střelnice Hůrka Pardubice

20. 06. 2021  Cena Města Litomyšle  
– střelnice na Černé Hoře

12. 09. 2021  Memoriál Pavla Coufala  
– střelnice na Černé Hoře
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Poděkování patří kolegům z myslivecké rady, kterým se 
podařilo zajistit finanční prostředky formou sponzorských 
darů .
Rádi bychom poděkovali těmto sponzorům:
Jaroslav Dvořák Ing. – Emipo; JUDr. Jiří Krušina – 
advokátní kancelář; Miroslav Ducháček
Z finančních prostředků, které jsme získali, bylo zakoupeno 
nové IT vybavení kanceláře OMS Svitavy – notebook, 
multifunkční tiskárna se skenerem, kopírkou a skartovací 
přístroj . Další sponzorské dary budou použity na 
chovatelskou přehlídku trofejí, k propagaci myslivosti v 
okrese Svitavy a především pro práci s dětmi a mládeží .

Nyní mi dovolte, abych Vás seznámil s aktuálním daty naší 
členské základny OMS Svitavy:
Řádní členové 497
Čestný člen 1
Lesník 1
Studenti 10
Invalidé 11
Důchodci 271
Celkem členů  792 (Data jsou platná k 31 . 11 . 2020)

  
Ing . Jaroslav Dvořák, předseda ekonomické komise

Ekonomická komise OMS Svitavy nyní pracuje v tomto 
složení: v čele předseda komise Ing . Jaroslav Dvořák, další 
členové Ing . Josef Čepička a Ing . Luboš Jurka .
Koncem kalendářního roku nás čeká finanční uzávěrka 
roku 2020 a příprava finančního plánu na rok 2021 . S 
výsledkem těchto zpráv budete seznámeni na Okresním 
mysliveckém sněmu v Boršově v roce 2021 .

Ekonomická komise



PODĚKOVÁNÍ SPONZORŮM

Děkujeme všem našim sponzorům za jejich podporu a těšíme se jejich přízni !

Krušina Jiří, JUDr ., advokátní kancelář

Jaroslav Dvořák Ing . - Emipo

Miroslav Ducháček


